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zastupitelstvo 

 

 

Zápis 

z řádného zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Kníničky IX/07 konaného dne 

18.09.2023 od 17:30 

ZAHÁJENÍ ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

Zasedání Zastupitelstva městské části Brno-Kníničky (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno 
v 17:30 hodin starostkou Lenkou Ištvanovou („dále též jako „předsedající“).  

Předsedající schůze konstatovala, že zasedání bylo řádně svoláno. Současně byla informace o 
konání zasedání zveřejněna na „elektronické úřední desce“ (vyvěšená informace tvoří přílohu č. 1). 

Předsedající schůze dále z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva (prezenční listina tvoří 
přílohu č. 2 tohoto zápisu) konstatovala, že přítomno je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 
všech členů zastupitelstva), řádně se omluvil Ing. Petr Vokřál. Zastupitelstvo je tedy 
usnášeníschopné (ust. § 92 odst. 3 zákona o obcích).  

Starostka MČ Brno-Kníničky upozornila na skutečnost, že z jednání Zastupitelstva MČ Brno-
Kníničky bude pořízen audio záznam, který bude uložen na úřadě MČ Brno-Kníničky. Dále 
upozornila členy Zastupitelstva na povinnost ohlásit případný střet zájmu v rámci projednávání 
daného bodu. 

BOD Č. 1 - URČENÍ OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A ZAPISOVATELE 

Předsedající navrhla zapisovatelem Miroslavu Keprtovou a jako ověřovatele zápisu 
Ing. Václava Hrnčíře a Aleše Chrastila. Dále se předsedající dotázala, zda má někdo jiný návrh. 
Další návrhy nebyly vzneseny. 

Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-Kníničky schvaluje zapisovatelem Miroslavu Keprtovou a určuje ověřovateli 

zápisu Ing. Václava Hrnčíře a Aleše Chrastila. 

Výsledek hlasování:    

Pro:  8 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, Ing. Petr 

Juránek, Miroslava Keprtová, Ing. Martin Pelánek, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

Usnesení č. 1/7/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 2 - SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou a informací 
zveřejněnou na úřední desce. Předsedající informovala přítomné, že v navrhovaném programu bylo 
chybně uvedeno datum předcházejícího zasedání zastupitelstva. Upozornila tedy přítomné, že 
v bodě 5) bude opraveno datum z 24.04.2023 na 19.06.2023. Dále předsedající vyzvala zastupitele 
k návrhům na úpravu či změnu programu. Nikdo takový návrh neuplatnil. 

Předsedající dala hlasovat o návrhu usnesení. 

Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo MČ Brno-Kníničky schvaluje následující program zasedání: 
1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 
2) Schválení programu 
3) Návrhy, připomínky a podněty občanů 
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4) Představení nové paní ředitelky Mateřské školy Studánka 
5) Informace o ověření zápisů ze zasedání ZMČ Brno-Kníničky konaných dne 19.06.2023 a 07.08.2023 
6) Vyjádření městské části k případné realizaci projektu Dáme na vás „Hřiště přístaviště Sokolské koupaliště“ 
7) Vyjádření MČ Brno-Kníničky k Návrhu obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna o místních 

poplatcích, upravený v návaznosti na novelizaci zákona o místních poplatcích 
8) Vyjádření MČ Brno-Kníničky k návrhu změny Obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 

8/2009, o koordinaci výkopových prací na veřejných prostranstvích ve městě Brně, ve znění obecně 
závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 12/2014 

9) Schválení střednědobého výhledu rozpočtu MČ Brno – Kníničky na období 2025-2029 
10) Rozpočtová opatření 
11) Kontrola plnění úkolů a usnesení zastupitelstva 
12) Zpráva starostky a místostarostů o podstatných jednáních a skutečnostech 
13) Informace o přípravných řízeních pro stavby a probíhajících stavbách v kat. území Kníničky 
14) Informace předsedů výborů a komisí 
15) Dotazy, připomínky, podněty členů Zastupitelstva 

Výsledek hlasování:    

Pro:  8 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, Ing. Petr 

Juránek, Miroslava Keprtová, Ing. Martin Pelánek, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

Usnesení č. 2/7/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 3 - NÁVRHY, PŘIPOMÍNKY A PODNĚTY OBČANŮ 

Předsedající se dotázala přítomných občanů, zda mají nějaký návrh, připomínku či podnět.  

Nikdo z přítomných se nepřihlásil.  Předsedající tedy ukončila projednávání tohoto bodu. 

BOD Č. 4 - PŘEDSTAVENÍ NOVÉ PANÍ ŘEDITELKY MATEŘSKÉ ŠKOLY STUDÁNKA 

Předsedající představila paní Mgr. Janu Jedličkovou, která byla vybrána jako nová paní ředitelka 
Mateřské školy Studánka v Brně-Kníničkách. Za všechny přítomné ji přivítala, popřála do její práce 
hodně úspěchů, odhodlání, energie. Současně nabídla, že se může paní ředitelka kdykoliv, když 
bude v něčem potřebovat pomoc, obrátit na městskou část.  

Předsedající se dotázala, zda některý z přítomných zastupitelů má na paní ředitelku nějaký dotaz. 
Žádný ze zastupitelů dotaz nevznesl.  

Předsedají poděkovala paní ředitelce za účast a ukončila projednávání tohoto bodu.   

BOD Č. 5 - INFORMACE O OVĚŘENÍ ZÁPISŮ ZE ZASEDÁNÍ ZMČ BRNO-KNÍNIČKY 

KONANÝCH DNE 19.06.2023 A 07.08.2023 

Předsedající informovala zastupitele o tom, že zápisy ze dne 19.06.2023 a 07.08.2023 byly řádně 
vyhotoveny, v zákonné lhůtě ověřeny a následně zveřejněny na stránkách městské části. Dále 
informovala, že k zápisům nebyly vzneseny žádné připomínky ze strany zastupitelů. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. 
Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

BOD Č. 6 - VYJÁDŘENÍ MĚSTSKÉ ČÁSTI K PŘÍPADNÉ REALIZACI PROJEKTU DÁME NA 

VÁS „HŘIŠTĚ PŘÍSTAVIŠTĚ SOKOLSKÉ KOUPALIŠTĚ“ 

Předsedající informovala zastupitele, že se jedná o standardní vyjádření k případné realizaci 
projektu v akci Dáme na vás nazvaného „Hřiště přístaviště Sokolské koupaliště“. Po městské části 
je požadován souhlas či nesouhlas k záměru a dále návrh na řešení budoucí správy záměru. Dále 
upozornila na to, že předmětnou lokalitu má ve správě městská společnost Lesy města Brna, a.s. a 
tudíž správa po uplynutí tříleté doby udržitelnosti musí být řešena s touto společností. 
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Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. 
Ing. Václav Hrnčíř se dotázal, zda tento návrh vzešel od občana městské části Brno-Kníničky. 
Předsedající ho informovala, že návrh vzešel od občanky Brna, která není z MČ Brno-Kníničky. 
Ing. Martin Pelánek byl překvapen z předpokládané ceny 5 mil. Kč a vyjádřil obavu, zda v případě 
souhlasného stanoviska se nebude muset městská část finančně podílet na realizaci projektu. 
Předsedají ho ujistila, že celý projekt je hrazen z rozpočtu statutárního města Brna a bude realizován 
pouze v případě, že projde úspěšným hlasováním občanů v anketě.  

Předsedající se opětovně dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či 
připomínky. Žádný z přítomných zastupitelů se již nevyjádřil. Předsedající dala hlasovat o 
předloženém usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky  

b e r e  n a  v ě d o m í 

- popis projektu „Hřiště přístaviště Sokolské koupaliště“ na území MČ Brno-Kníničky, 

- že finanční prostředky na realizaci a správu projektu „Hřiště přístaviště Sokolské koupaliště“ 

po dobu tří let budou hrazeny z prostředků Participativního rozpočtu města Brna, 

- že realizace projektu je závislá na výsledku hlasování občanů města, které proběhne v 

listopadu 2023, 

a  s o u h l a s í 

- s realizací předloženého projektu „Hřiště přístaviště Sokolské koupaliště“. 

Zastupitelstvo současně upozorňuje, že lokalita Sokolského koupaliště je ve správě společnosti Lesy 
města Brna, a.s. a tudíž je nutné následnou správu projektu po uplynutí tříleté doby udržitelnosti 
řešit s touto společností. 

Výsledek hlasování:    

Pro:  8 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, Ing. Petr 

Juránek, Miroslava Keprtová, Ing. Martin Pelánek, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

Usnesení č. 3/7/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 7 - VYJÁDŘENÍ MČ BRNO-KNÍNIČKY K NÁVRHU OBECNĚ ZÁVAZNÉ VYHLÁŠKY 

STATUTÁRNÍHO MĚSTA BRNA O MÍSTNÍCH POPLATCÍCH, UPRAVENÝ V NÁVAZNOSTI NA 

NOVELIZACI ZÁKONA O MÍSTNÍCH POPLATCÍCH 

Předsedající informovala zastupitele, že všichni zastupitelé obdrželi v rámci zaslaných podkladů 
podrobně rozepsaný rozpis schvalovaných změn vyhlášky. Dále předsedající doporučila vyhovět 
předloženému návrhu.  

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. 
Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

Předsedající dala hlasovat o předloženém usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky souhlasí s předloženým návrhem Obecně závazné 

vyhlášky statutárního města Brna, o místních poplatcích doručeným ke schválení zastupitelstvem 

na ÚMČ Brno-Kníničky dne 14.07.2023 pod č.j. MMB/0337045/2023, doplněné dne 11.08.2023 pod 

č.j. MMB/0376728/2023.  
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Výsledek hlasování:    

Pro:  8 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, Ing. Petr 

Juránek, Miroslava Keprtová, Ing. Martin Pelánek, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

Usnesení č. 4/7/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 8 - VYJÁDŘENÍ MČ BRNO-KNÍNIČKY K NÁVRHU ZMĚNY OBECNĚ ZÁVAZNÉ 

VYHLÁŠKY STATUTÁRNÍHO MĚSTA BRNA Č. 8/2009, O KOORDINACI VÝKOPOVÝCH 

PRACÍ NA VEŘEJNÝCH PROSTRANSTVÍCH VE MĚSTĚ BRNĚ, VE ZNĚNÍ OBECNĚ 

ZÁVAZNÉ VYHLÁŠKY STATUTÁRNÍHO MĚSTA BRNA Č. 12/2014 

Předsedající informovala zastupitele, že s ostatními starosty debatovali, zda má ještě tato vyhláška 
nějaký význam a zda by nebylo vhodnější ji zcela zrušit. Nakonec se domluvili, že je dobré ji zachovat 
alespoň kvůli omezení výkopových prací v zimním období.  

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. 
Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

Předsedající dala hlasovat o předloženém usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky souhlasí s předloženým návrhem změny obecně 

závazné vyhlášky statutárního města Brna č. 8/2009, o koordinaci výkopových prací na veřejných 

prostranstvích ve městě Brně, ve znění obecně závazné vyhlášky statutárního města Brna 

č. 12/2014 doručeným ke schválení zastupitelstvem na ÚMČ Brno-Kníničky dne 28.07.2023 pod č.j. 

MMB/0352274/2023. 

Výsledek hlasování:    

Pro:  8 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, Ing. Petr 

Juránek, Miroslava Keprtová, Ing. Martin Pelánek, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

Usnesení č. 5/7/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 9 - SCHVÁLENÍ STŘEDNĚDOBÉHO VÝHLEDU ROZPOČTU MČ BRNO – KNÍNIČKY 

NA OBDOBÍ 2025-2029 

Předsedající představila bod a vysvětlila, že se jedná o standardní každoroční schvalování 
střednědobého výhledu rozpočtu městské části. Dále informovala, že předložený výhled rozpočtu 
byl řádně projednán finančním výborem a navržen ke schválení. Dále uvedla, že návrh byl v řádné 
lhůtě zveřejněn na úřední desce. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. 
Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

Předsedající dala hlasovat o předloženém usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky schvaluje předložený střednědobý výhled rozpočtu 

městské části Brno-Kníničky na období 2025–2029. 

Výsledek hlasování:    

Pro:  8 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, Ing. Petr 

Juránek, Miroslava Keprtová, Ing. Martin Pelánek, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  
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Usnesení č. 6/7/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 10 - ROZPOČTOVÁ OPATŘENÍ 

Předsedající představila bod, informovala zastupitele, že se jedná o zapojení příjmů z města a dále 
bylo nutné kvůli schválené veřejné zakázce upravit původně schválené finanční prostředky uvedené 
v rozpočtu pro rok 2023, tak aby částka odpovídala skutečnosti. Dále se předsedající dotázala 
přítomných zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. Žádný 
z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

Předsedající dala hlasovat o předloženém usnesení. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo městské části Brno-Kníničky bere na vědomí informace o provedených rozpočtových 
opatřeních v kompetenci starostky č. 05–06/2023.  

Výsledek hlasování:    

Pro:  8 Ing. Václav Hrnčíř, Aleš Chrastil, Lenka Ištvanová, Ing. Pavel Jankůj, Ing. Petr 

Juránek, Miroslava Keprtová, Ing. Martin Pelánek, Bc. Martin Žák 

Proti:  0     

Zdrželi se:  0  

Usnesení č. 7/7/2023 bylo schváleno. 

BOD Č. 11 - KONTROLA PLNĚNÍ ÚKOLŮ A USNESENÍ ZASTUPITELSTVA 

Předsedající informovala zastupitele o tom, že na minulém zasedání byly dány 2 úkoly. Jeden řešil 
předložení návrhů zastupitelů na vystupující na Kníničském adventu s tím, že někteří ho dodali a Bc. 
Martin Žák, přestože původně říkal, že má co nabídnout, tak nic nenabídl. Dále informovala, že 
informace o splnění druhého úkolu je obsažen v rozeslaných podkladech pro jednání zastupitelstva. 
Následně informovala, že všechna přijatá usnesení byla vypořádána. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké dotazy či připomínky. 
Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

BOD Č. 12 - ZPRÁVA STAROSTKY A MÍSTOSTAROSTŮ O PODSTATNÝCH JEDNÁNÍCH A 

SKUTEČNOSTECH 

Předsedající informovala o následujících jednáních: 

EGD - řešení další etapy přeložky NN a VN na ulicích Přehradní, Šikulova a část Rekreační 
v souvislosti s koordinací s budováním metropolitní optické sítě. Městská část zajistila a roznosila 
infoletáky občanům do schránek. Bohužel původně naplánovaný harmonogram prací již není 
aktuální, neboť má prováděcí firma zpoždění. Do dnešního dne byla pouze osazena nová 
trafostanice na ulici Rekreační. 

ZOO, pí ředitelka Dungelová - řešen investiční záměr nového vstupu do ZOO v návaznosti na 

současnou situací v areálu VUT. Paní ředitelka má zájem zmenšit původní koncept nového vstupu 

do ZOO oproti návrhu minulého vedení, předložené vizualizace jsou pouze pracovní (parkoviště 

zakreslené v dolní části; původní místo pro školku; prosazuje magistrát ne ZOO). Nad rámec 

řešeného tématu bylo domluveno, že ZOO zajistí pořádek na stávající odstavné ploše, že vyřeže 

náletové dřeviny, a že bude organizováno parkování na odstavné ploše. 

MMB odbor bytový, majetkový, investiční (společně s Petrem Vokřálem) - řešení předloženého 

investičního záměru v bývalém areálu VUT: 

- vyjádřen nesouhlas s rozšířením parkoviště, 

- nesouhlas s parkováním autobusů, 

- vznesen požadavek na vybudování decentrálního systému nakládání s dešťovými vodami a 

uvolnění prostoru v jihozápadní části řešeného území, který je v předložené vizualizaci 
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navržen pro zasakování, tak aby městská část měla možnost tento prostor využít pro vlastní 

potřeby, 

- požadavek na zachování původních vzrostlých dřevin v co nejvyšší možné míře, 

- požadavek na prověření kruhového objezdu, místo odbočovacího pruhu (i z důvodu 

zpomalení dopravy na ulici Ondrova). 

MMB náměstek Oliva - zbytné pozemky. MMB zařadilo do zbytného majetku pozemky na 

Sokolském koupališti. Za městskou část zaslán nesouhlas - lokalitu je potřeba rozvíjet ve prospěch 

obyvatel Brna, lokalita je v území celoměstského zájmu a pozemky se nachází pod komunikací 

Hrázní, které dle Pravidel pro nakládání s pozemky v oblasti Brněnské přehrady nelze odprodat. 

MMB Rada – řešena výpůjčka či svěření pozemku za hospodou U Lva pro potřeby údržby městské 

části. Odbor majetkový MMB měl v plánu pozemek pronajmout soukromé osobě a městské části 

nevyhovět. Na Radě města Brna se předsedající podařilo bod řešící pronájem soukromé osobě 

stáhnout a prioritně vyřešit požadavek městské části. Bc. Martin Žák doporučil zpracování studie jak 

v této části, tak na pozemku na Sokolském koupališti. Rada většinou následně rozhoduje dle studie 

předložené městskou částí. Z tohoto bodu vyplynul úkol pro Územně plánovací a dopravní komisi, 

aby prověřil možnost zpracování studie předmětných území. 

Úkol U01/07/2023: Prověření možnosti zpracování územní studie v lokalitě Sokolského koupaliště. 

Kdo: Územně-plánovací a dopravní komise 

Lesy MB, pí Neshybová - řešení tržních míst na Sokolském koupališti, správa pozemků okolo 

Brněnské přehrady. Bylo domluveno svolání společného jednání za účasti MMB a Povodí Moravy k 

ujasnění správy pozemků a stanovení tržních míst. Bc. Martin Žák upozornil na parkování 

automobilů v okolí restaurace Hříbek. Předsedající mu odpověděla, že požádala jak městskou 

policii, tak státní policii, aby situaci řešila. 

MMB - JUDr. Vaďurová, Mgr. Navrátil odbor majetkový - řešení požadavků horolezců na 

vybudování přípojky elektřiny a dalších staveb a terénních úprav v kontextu pronájmu pozemků. 

Dále byla řešena údržba těchto pozemků. 

BKOM - Bc. Nebenführ - řešení bezpečnostního kamerového systému z důvodu eliminace 

vandalismu a černých skládek na parkovišti u parku U Lva a při ulici Rekreační x Ondrova. 

Předsedající byla informována, že časový horizont k samotné instalaci je 2,5 roku. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu ještě nějaké dotazy.  

Aleš Chrastil se dotázal, jak bude dále pokračováno s výstavbou elektrické sítě, zda existuje nějaká 
etapizace. Předsedající mu odpověděla, že to neví ani společnost EG.D, která je investorem. 

Žádný další z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

BOD Č. 13 - INFORMACE O PŘÍPRAVNÝCH ŘÍZENÍCH PRO STAVBY A PROBÍHAJÍCÍCH 

STAVBÁCH V KAT. ÚZEMÍ KNÍNIČKY 

Předsedající představila bod a dotázala se zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu nějaké 
dotazy či připomínky. Žádný z přítomných zastupitelů se nevyjádřil. 

BOD Č. 14 - INFORMACE PŘEDSEDŮ VÝBORŮ A KOMISÍ 

Předsedající paní starostka Lenka Ištvanová předala slovo předsedovi kontrolního výboru, který 
zastupitele informoval, že ve středu 20.9.2023 proběhne jednání kontrolního výboru, na kterém se 
bude zabývat výběrovým řízením na pořízení nového úklidového stroje. Z toho důvodu požádal o 
podklady k příslušenství tohoto stroje. Předsedající mu odpověděla, že mu předá celou zadávací 
dokumentaci, vč. protokolů výběrové komise. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají nějaké dotazy či připomínky. Žádný z přítomných 
zastupitelů se nevyjádřil. 
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BOD Č. 15 - DOTAZY, PŘIPOMÍNKY, PODNĚTY ČLENŮ ZASTUPITELSTVA 

Předsedající pozvala přítomné na kulturní a sportovní akce pořádané městskou částí, SOPKou, 
Kníničskou chasou a Kníničskou pivnicí: vaření gulášů (SOPKa), který se uskuteční dne 23.září a 
hned v neděli 24.září Sousedský pétanque (MČ), drakiáda (SOPKa)  – 13.října, kácení máje (chasa) 
– 21.října, pink pong – 28.října (MČ), oldies párty (pivnice) – 11.listopadu, nohejbal (MČ) – 
25.listopadu a Kníničský Advent(MČ) – 2.prosince. 

Předsedající se dotázala zastupitelů, zda mají k projednávanému bodu ještě nějaké dotazy či 
připomínky.  

Ing. Pavel Jankůj informoval o jednání s panem náměstkem Kerndlem a panem místostarostou 
Bystrce Járou ohledně rekonstrukce komunikace vedoucí od zastávky U ZOO k pěší lávce přes řeku 
do Kníniček. Informoval, že městská část Bystrc se rozhodla částku určenou na tuto rekonstrukci 
v letošním roce investovat do oprav kontejnerových stání, a nikoliv opravy této cesty.   Přislíbil opravu 
v příštím roce, s tím, že stav bude hlídat. 

Bc Martin Žák se dotázal, proč nebylo odpovězeno na dotazy týkající se podání paní Čechové a 
paní Slavíkové. Ing. Václav Hrnčíř se zeptal přítomných, zda někdo tyto tazatelky zná, neboť se 
řádně neidentifikovaly a vyhodnotil tato podání jako anonymní (jedna z tazatelek si ani nepamatuje 
z jakého e-mailu první dotaz vznášela) a doporučil na anonymní podání neodpovídat. To potvrdila i 
předsedající, která věc konzultovala s právníkem. Navíc konstatovala, že na většinu dotazů již bylo 
zodpovězeno prostřednictvím dotazů jiného občana a tyto odpovědi jsou zveřejněny na stránkách 
MČ. Bc. Martin Žák požádal jako zastupitel o zodpovězení dotazů v těchto podnětech uvedených 
přímo jemu. 

Bc. Martin Žák dále informoval o stížnosti několika občanů na pálení plastů s tím, že pach z hořících 
plastů byl cítit na ulici K Bukovinám a dotázal se zastupitelů, zda tuto situaci zaznamenali. Žádný ze 
zastupitelů situaci nezaznamenal. 

Žádný z přítomných zastupitelů se dále již nevyjádřil. 

Předsedající konstatovala, že byly vyčerpány všechny body programu a ukončila zasedání 

zastupitelstva v 18:28 hod. 

Další zasedání zastupitelstva MČ Brno-Kníničky se bude konat dne 11.12.2023. 
 

V Brně dne 22.09.2023 

……………………………… ……………………………… …………………………… 

Lenka Ištvanová v.r.  Ing. Václav Hrnčíř v.r.  Aleš Chrastil v.r. 

starostka  ověřovatel zápisu  ověřovatel zápisu 

   

Přílohy zápisu: 

1) Zveřejněná informace o konání zasedání podle § 93 odst. 1 zákona o obcích  

2) Prezenční listina 

3) Střednědobý výhled rozpočtu městské části Brno-Kníničky na období 2025–2029 

 

 

 

zapsala: Miroslava Keprtová 

 


